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      Аннотация

    
        
          Объектом исследования является склад газотранспортных систем . Автор на основании провёл условия охраны труда ситуаций и разработал план финансирования мероприятий по охране труда.
Целью выпускной квалификационной работы заключается в анализе условий охраны труда на складе газотранспортных систем.
В работе проведён анализ специфики организации охраны труда на исследуемом объекте производства, а так же оценка и выявление недостатков. При проверке условий охраны труда использовались ГОСТы.
В результате проведенной работы разработаны предложения по  перечню мероприятий для улучшений условий труда.
        

        
          The object of research is the warehouse of gas transportation systems . The author on the basis of the conditions of labor protection situations and developed a plan of financing activities for labor protection.
          The purpose of the final qualifying work is to analyze the conditions of labor protection in the warehouse of gas transportation systems.
          The paper analyzes the specifics of the organization of labor protection at the investigated production facility, as well as the assessment and identification of shortcomings. When checking the conditions of labor protection were used GOSTs.
          As a result of the work, proposals have been developed for a list of measures to improve working conditions.
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